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Rada Miejska w Brzesku 

Komisja Spraw Społecznych 

Protokół Nr 4/2024 

4 Komisja Spraw Społecznych w dniu 18 października 2024 

Miejsce posiedzenia:  sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Brzesku ul. Bartosza Głowackiego 51 

Obrady rozpoczęto 18 października 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:37 tego 

samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków 

Obecni: 

1. Barbara Borowiecka 

2. Dariusz Bruc 

3. Jadwiga Dadej 

4. Adam Kwaśniak 

5. Kamil Trąba 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach  

2. Dyrektor MOPS w Brzesku Bogusława Czyżycka – Paryło 

3. Kierownik SPP Mariusz Styczeń  

4. Prezes RPWiK Piotr Lach  

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Barbara Borowiecka  otworzyła posiedzenie komisji, 

witając uczestników. Powitała na posiedzeniu Komisji Zastępcę Burmistrza Grzegorza Bracha oraz 

Kierownika SPP w BOSIR Mariusza Stycznia. Na podstawie listy obecności, sprawdziła kworum,  

a  następnie prawomocność obrad komisji. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne 
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OBECNY (5) 

Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Jadwiga Dadej, Adam Kwaśniak, Kamil Trąba 

NIEOBECNY (0) 

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku ) 

Odczytała porządek obrad komisji zawarty w zaproszeniu, stanowi załącznik  do protokołu. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
3. Informacja na temat uwag wniesionych do protokołu komisji z posiedzenia odbytego w dniu 
20 września 2024 r.  
4. Sprawozdanie z działalności Brzeskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Brzesku.  
5. Sprawozdanie z działalności Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w 
Brzesku. 
6. Bezpieczeństwo socjalne osób starszych i niepełnosprawnych w naszej gminie. 
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
Zapytała, czy są propozycje zmian w porządku obrad komisji. 

Do porządku obrad zmian nie zgłoszono. 

Ad. 3. Informacja na temat uwag wniesionych  do protokołu komisji z posiedzenia odbytego  

w dniu  20 września  2024 r. 

Do Protokołu nie wniesiono uwag, Protokół z posiedzenia komisji odbytego w dniu  20 września 

2024 r. został przyjęty. 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności  Brzeskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Brzesku. 

Opiniują: Komisja Spraw Społecznych 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku ) 

Podziękowała za przybycie na posiedzenie komisji oraz zwróciła się z prośbą do Pana Mariusza 

Stycznia o przedstawienie komisji informacji. Proszę Pana Kierownika o przedstawienie informacji 

dotyczących działalności BOSiR oraz innych kwestii związanych z działalnością administracyjną.  
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Wypowiedzi: 

• Autor wypowiedzi: Mariusz Styczeń  (Kierownik Strefy Płatnego Parkowania ) 

• Omówił sprawozdanie z działalności BOSiR oraz SPP za okres bieżącego roku 2024 – 

sprawozdanie  zostało  przesłane w programie e-sesja. 

Na koniec dodał, że w ramach działalności BOSiR przede wszystkim realizowane są różne formy 

inwestycji, m.in. obsługa płatności internetowych, rekreacja na Orliku oraz utrzymanie stref 

płatnego parkowania. Warto zwrócić szczególną uwagę na te najnowsze inwestycje prowadzone 

przez BOSiR , które mają podstawowe znaczenie dla rozwoju rekreacji i działalności 

środowiskowej. Przykładem może być popularność obiektów rekreacyjnych, jak  lodowisko,   

z którego skorzystało od początku jego powstania  53 tysiące 540 osób, co jest imponującym 

wynikiem, zwłaszcza biorąc pod uwagę, że liczba mieszkańców wynosi między 11 a 18 tysięcy. 

W dyskusji nad sprawozdaniem członkowie komisji zadawali pytanie dot. min: 

 Funkcjonowania lodowiska ; 

 Określonego czasu zakupu biletu parkingowego przez kierowców ; 

 Nakładania dodatkowych opłat  za brak biletu parkingowego ; 

 Wdrożenia nowego systemu rozliczania parkowania mającego na celu korelacje 

nałożonej kary z zakupem biletu przez kierowcę , zwrotu środków  z tytułu źle 

nałożonej opłaty dodatkowej za brak biletu.  

 Odniesiono się do złożonych skarg na działalność SPPP przez Mieszkańca . 

Ponadto Radna Barbara Borowiecka – zwróciła uwagę  na poprawę zachowania się kontrolerów 

w stosunku do kierowców – takie są odczucia mieszkańców. Jak widzimy i słyszymy spełniane są 

oczekiwania klientów. 

Kierownik Mariusz Syczeń wskazał jak wygląda faktycznie praca parkingowych , praca ta jest nie 

do końca satysfakcjonująca. W ostatnim czasie zdarzył się przypadek pobicia kontrolera oraz 

celowego zniszczenia parkometru. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach -  przypomniał o obraźliwych słowach jakie padały pod 

adresem zarówno pracowników BOSiR jak i pracowników SPP od Mieszkańca Miasta. Za takie 

pomówienia należałoby ponieść konsekwencje; 

Radny Dariusz Bruc – zapytał w sprawie wyliczenia wysokości kosztów  budowy i rozbudowy 

lodowiska , co roku; 

Kierownik Mariusz Syczeń -  wyjaśnił, iż w obecnej chwili nie potrafi wskazać jakie to są koszty,  

jednak zamierzenia są takie, by lodowisko miało stałe miejsce , docelowo koło BOSiR.  

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach - przypomniał , że lodowisko nie będzie działało cały rok , 

jest to obiekt tymczasowy  na 180 dni. Jeżeli nie ma pozwolenia na budowę  , to traktujemy go 

jako obiekt tymczasowy. 
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Radny Dariusz Bruc -  nawiązał do temat nowo wybudowanego parkingu przy dworcu PKP oraz 

jego pojemności. Nadal parking jest za mały, należy pomyśleć na przyszłość o jego rozbudowie ; 

Parking może być piętrowy lub w dół. Należałoby tam również zamontować monitoring. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach – odpowiedział radnemu, że gmina nie posiada własnych 

terenów w tym rejonie, dlatego też jego rozbudowa  musi być dobrze przemyślana; Przebudowa  

tego parkingu to jest totalny paraliż miasta i wyłączenie tych 400 osób z parkingu, jest to raczej 

nie możliwe.  

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku ) 

Podziękowała za złożenie sprawozdania, poddała pod głosowanie opinie o treści jak niżej: 

Głosowano w sprawie 

Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności sportowej  Brzeskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Brzesku  oraz działalności Strefy Płatnego Parkowania, za okres I półrocza 

2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Jadwiga Dadej, Adam Kwaśniak, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

W tym miejscu , ze względu na pilny wyjazd Pana Burmistrza Grzegorza Bracha–, Komisja 

wyraziła zgodę na omówienie przez niego projektów uchwał w sprawach: 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach – omówił projekty uchwał w sprawach: 

1. Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Rady Seniorów Gminy 

Brzesko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (5) 

Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Jadwiga Dadej, Adam Kwaśniak, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

2. Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Jadwiga Dadej, Adam Kwaśniak, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Pytań radnych do projektów uchwał brak. 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności  Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  

w Brzesku. 

Opiniują: Komisja Spraw Społecznych 2024 – sprawozdanie  zostało  przesłane w programie  

e-sesja. 

Zaproszony na posiedzenie komisji Prezes Spółki RPWiK w Brzesku Piotr Lach omówił 

sprawozdanie z działalności Spółki RPWiK za okres 2023 r. oraz bieżącego roku 2024 – 

sprawozdanie  zostało  przesłane w programie e-sesja. 

W dyskusji nad sprawozdaniem członkowie komisji zadawali pytanie dot. min: 
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Radny Dariusz Bruc – przypomniał, że większość Mieszkańców ul. Wiślanej w Mokrzyskach 

wyraziło chęć przyłączenia się do kanalizacji miejskiej , ale nic w tym zakresie się nie dzieje. Cy sa 

plany spółki w zakresie tej budowy?. Ponadto Mieszkańcy ul. Januszowskiej wnioskują o  budowę 

sieci wodociągowej.  

Prezes RPWiK w Brzesku Piotr Lach  - wskazał  jakie są przygotowane przez RPWiK projekty  

budowy sieci kanalizacji na terenie gminy Brzesko oraz planowanie i projektowanie, w tym 

zakresie. Na dzień dzisiejszy nie ma planów  budowy kanalizacji na terenie wsi Mokrzyska , ze 

względu na zbyt wysokie koszty  budowy kanalizacji oraz koszty wykonania projektu, wskazał jakie 

mogą być koszty budowy kanalizacji oraz  budowy przyłączy przez Mieszkańców. Należy mieć 

również na uwadze jak to odbywało się w poprzednich latach. Mieszkańcy wnioskowali o budowę 

sieci kanalizacyjnej, wyrażali zgody, a po jej wybudowaniu, brak było chęci podłączenia kanalizacji, 

ze względu na wysoki koszt.  Spółka posiada również gotowe projekty wodociągów i kanalizacji , 

jednak nie mogą zostać zrealizowane,  ponieważ spółka  takich środków nie posiada. W razie 

pozyskania środków finansowych  z funduszy zewnętrznych, zapewne będzie możliwość 

rozpoczęcia ich realizacji. 

Radny Kamil Trąba podziękował za pozyskane środki finansowe w wysokości 2 mln złotych przez 

Burmistrza oraz Pana Prezesa RPWiK, za wykonanie nowych sieci wodociągowych w Mokrzyskach 

– wymienił jakich ulic dotyczy. Ponadto Radny przypomniał, że ceny wody są ustalane przez Wody 

Polskie w systemie 3 letnim, zapytał, czy  są jakieś możliwości  negocjacji tych stawek  

w najbliższym czasie?.   

Prezes RPWiK w Brzesku Piotr Lach  - wskazał jak przeliczane są obecnie stawki opłat za wodę i 

kanalizację oraz co się na to składa.  

Radny Dariusz Bruc zapytał, czy rozważano możliwości zagospodarowania odpadów po ściekach 

na paliwo stałe.  

Prezes RPWiK w Brzesku Piotr Lach  - wyjaśnił iż na dzień dzisiejszy  nasze oczyszczalnie ścieków 

na to nie pozwalają. Te działania winny być bardzo przemyślane i musza  mieć uzasadniony 

rachunek ekonomiczny. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Borowiecka – podsumowała dyskusję komisji i podziękowała za 

przedstawione sprawozdanie Panu Prezesowi RPWiK. 

Po dyskusji opinia komisji: 

Głosowano w sprawie 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z działalności  Rejonowego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku za rok 2023 i I półrocze 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (5) 

Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Jadwiga Dadej, Adam Kwaśniak, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad. 6. Bezpieczeństwo socjalne osób starszych i niepełnosprawnych w naszej gminie. 

Opiniują: Komisja Spraw Społecznych 2024 – sprawozdanie  zostało  przesłane w programie e-

sesja. 

Dyrektor MOPS Bogusława Czyżycka – Paryło omówiła sprawozdanie jw. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku ) 

Podziękowała za złożenie sprawozdania, odniosła się w swojej wypowiedzi do  możliwości 

skorzystania z pomocy MOPS  w ciągu całego roku , szczególnie przez osoby starsze i samotne. 

Zwróciła również uwagę iż  zawsze jej marzeniem było,  by te osoby samotne, starsze, bez rodziny 

mogły  korzystać codziennie z ciepłego posiłku, by ten posiłek został im dowieziony do miejsca 

zamieszkania. Czy takie działania są prowadzone na terenie naszej Gminy ?.    

Dyrektor MOPS Bogusława Czyżycka – Paryło – odpowiedziała na  zapytanie radnej dot. opieki 

nad osobami starszymi, bez rodziny, świadczonej przez opiekunki środowiskowe. 

Radny Dariusz Bruc – przedstawił komisji jak zorganizowana jest opieka i pomoc osobom starszym 

za granicą. 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku ) 

Przewodnicząca stwierdziła, że praca ośrodka MOPS jest niezwykle ważna i pomocna, zwłaszcza 

w kontekście wsparcia osób starszych oraz oferowania pomocy wytchnieniowej dla rodzin. 

Wyraziła wdzięczność za prowadzone działania i podziękowała pracownikom ośrodka za ich 

piękną pracę. 

Przewodnicząca nawiązała do udzielenia pomocy starszej osobie, o którą zwróciła się do niej 

starsza mieszkanka jej osiedla , prosząc o wsparcie w formie „ Szlachetnej Paczki”. Kobieta ta ma 
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trudności w codziennym życiu z powodu braku środków. Przewodnicząca zaapelowała  do Pani 

Dyrektor MOPS o uwzględnienie tej osoby w działaniach pomocowych i zaoferowała , że osobiście  

dostarczy dane osobowe tej kobiety.  

Następnie Pani Przewodnicząca komisji oddała pod głosowanie opinie o treści jak niżej: 

Głosowano w sprawie 

Komisja pozytywnie zaopiniowała informacje MOPS w Brzesku  na temat bezpieczeństwa 

socjalnego osób starszych i niepełnosprawnych na terenie Miasta i Gminy Brzesko.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Jadwiga Dadej, Adam Kwaśniak, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad. 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad. 8. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad , Przewodnicząca komisji Radna Barbara Borowiecka 

zamknęła posiedzenie komisji. 

Treść dyskusji znajduje się w nagraniu przedmiotowej komisji w systemie elektronicznym. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Rada Miejska w Brzesku 

(-)Barbara Borowiecka  

Przygotowała: Inspektor Marta Kółkowska 

Brzesko, dnia 22 października 2024 r.  


